



## Protokoll sektionsmöte HTM2 2014–11–25

<b>Närvaro:</b> Lars Gustafson	Talman
Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare, frånvarande under delar av §29
Josefin Karlsson	Ordförande
Carolina Sartorius	Studierådsordförande
Jashar Vahid	Källarmästare
David Larsson	Cafémästare, frånvarande under delar av §29
Joacim Åström	Överphös
Louise Hauzenberger	Skattmästare
Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
Sebastian Karabeleski	Programmästare
Astri Magnussen	Sexmästare
Carl Nilsson Nyman	
Anna Lissborg	
Lisa Claesson	
Peter Seimar	
Erik Alstersjö	
Sandra Olsson	
Gabriel Sjöberg	
Oskar Jönsson	
Dragan Adzaip	
Sara Lindgren	
Björn Lindquist	
Simon Rydebrink	
Johnny Hoang	
Malcolm Eriksson	
Catarina Sörensen	
Elsa Schröder	
Elise Eborn	
Kristoffer Leo	
Amelia Andersson	
Kasper Tall	
Alexander Arcombe	
Martin Johansson	
Rasmus Göransson	
Kristoffer Linderman	
Fredrik Lütz	
Hanna Lindwall	
Måns Ansgariusson	
Nicolas Salas	
Axel Rosén	
Max Lindblom	
Nick Persson	
Alexander Nässlander	
Sofia Mattsson	
Philip Holgersson	Revisor



Mattias Eklund  
Martin Bergman  
Nora Wernerson  
Peter Skopal  
Lia Karida  
Viktor Attoff  
Therese Magnusson  
Douglas Clifford  
Robin Ljungström  
Daniel Lundell                      Revisor  
Axel Wihlborg-rasmusen  
Martin Gunnarsson  
Povel Larsson  
Niklas Karlsson  
Fredrik Åkerberg  
Alexander Magnusson  
Jens Elofsson

- |    |                                |   |
|----|--------------------------------|---|
| §1 | TFMÖ                           | Talman Lars Gustafson förklarade mötet öppnat klockan 17.20.35.   |
| §2 | Tid och sätt                   | Mötet <b>beslöt</b> att godkänna tid och sätt.  |
| §3 | Adjungeringar                  | Inga adjungeringar.   |
| §4 | Val av två justeringspersoner  | Mötet <b>beslöt</b> att välja Fredrik Åkerberg och Mattias Eklund till justeringspersoner.  |
| §5 | Tid för justering av protokoll | Mötet <b>beslöt</b> att sätta tid för justering enligt stadgar och reglemente.  |
| §6 | Val av två rösträknare         | Mötet <b>beslöt</b> att välja Sara Lindgren och Daniel Lundell till rösträknare.  |
| §7 | Föredragningslista             | Föredragningslistan godkändes i sin helhet.   |
| §8 | Föregående mötes protokoll     | Inga protokoll godkändes.   |
| §9 | Meddelanden                    | <ul style="list-style-type: none"><li>• Josefin Karlsson meddelade att sektionstackphosten äger rum den 6 december med pirattema. Dagen kommer att inledas med frukost följt av en skattjakt på LTH och avslutas sedan på Lophtet. Alla funktionärer och phaddrar är välkomna.<br/><br/>Lars Gustafson frågade om man måste vara med under hela dagen.<br/><br/>Josefin Karlsson svarade att man får lov att endast gå på delar av dagen.</li><li>• Filippa de Laval meddelade att fullmäktigevalen stänger imor-</li></ul> |



gon och hon uppmanade mötesdeltagarna att rösta.

Alexander Nässlander undrade hur man röstar.

Filippa de Laval svarade att man gör det på följande hemsida: [fmval.tlth.se](http://fmval.tlth.se).

- Peter Seimar meddelade att LSE håller i en etikpub på torsdag.
- Sara Lindgren meddelade att det är HTM för D-Chip på torsdag.

- §10 Verksamhetsrapport från styrelsen Josefin Karlsson presenterade rapporten från styrelsen.
- §11 Sektionens ekonomiska status Louise Hauzenberger presenterade sektionens ekonomiska status.
- §12 Bokslut för 2012 Simon Hillbom och Tobias Månsson presenterade bokslutet.  
Simon Hillbom förklarade att det har tagit tid bland annat för att det varit svårt att hitta vissa dokument och att de har haft problem med ett ouverallföretag.  
Tobias Månsson informerade att intäkter på under 20000 kronor inte har fakturerats för bland annat pengarna från LTH för studiebevakning.  
Mötet **beslöt** att gå vidare till §18.
- §13 Revisionsberättelse verksamhetsåret 2012 Sofia Mattsson och Fredrik Andersson presenterade revisionsberättelsen.
- §14 Ansvarsfrihet för styrelsen 2012 Mötet gick till beslut.  
Mötet **beslöt** att ge styrelsen 2012 ansvarsfrihet.
- §15 Bokslut för 2013 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till VTM 2015.
- §16 Revisionsberättelse verksamhetsåret 2013 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till VTM 2015.
- §17 Ansvarsfrihet för styrelsen 2013 Mötet **beslöt** att bordlägga punkten till VTM 2015.  
Mötet **beslöt** att behandla §22.
- §18 Val av Inspektor Då Jan-Eric Larsson inte var närvarande så läste valberedningssordförande Fredrik Åkerberg upp en hälsning från honom.  
Mötet **beslöt** att välja Jan-Eric Larsson till inspektor.
- §19 Proposition: Budget 2015 Josefin Karlsson presenterade budgetförslaget från styrelsen.  
Simon Hillbom undrade hur det kommer sig att alumnigruppens biljett budget nästan är dubblad ifrån föregående år.



Mattias Eklund svarade att de räknar med fler som deltar och finare middagar där bland annat alumnimiddagen flyttats till gasquesalen nästa år.

Kristoffer Leo tyckte att budgetposten för företagskontakter är låg. Han undrade vad som händer när man nått upp till 50000 kronor.

Erik Gärtner förklarade att summan är satt till 50000 kronor för att det inte finns tid att göra mer än vad man kan göra för de pengarna. Om det skulle vara så att man lyckas nå upp till den summan och fortfarande har tid så fortsätter arbetet som vanligt.

Filippa de Laval frågade om sexmästeriet medvetet blivit minus-budgeterat.

Josefin Karlsson svarade att det var medvetet.

Erik Alstersjö frågade om Teknikfokus budgeten är baserad på lika många företag som i år.

Erik Gärtner bekräftade att det stämde.

Tobias Månsson undrade hur stor andel av Teknikfokus vinsten sektionen får.

Louise Hauzenberger svarade att sektionen först får 20% av vinsten sedan delas resten på hälften mellan D och E.

Fredrik Åkerberg yrkade på att ändra valberedningens kostnad för funktionärstack från -2000 kronor till -3000 kronor.

Carolina Sartorius frågade hur Fredrik Åkerberg kommit fram till den summan.

Fredrik Åkerberg svarade att han gjort en uppskattning på hur mycket tack funktionärerna får per arbetstimme från sina personliga erfarenheter på sektionen.

Alexander Magnusson frågade varför biljettförsäljning för Utedischot är sänkt från det vi fick in i år med ungefär 6000 kronor.

Josefin Karlsson svarade att styrelsen försökt vara på den säkra sidan när de bestämde den budgeten.

Alexander Magnusson yrkade på att höja intäkter för biljettförsäljning under Utedischot från 110000 kronor till 120000 kronor.

Rasmus Göransson undrade varför styrelsen planerar att gå i förlust.

Josefin Karlsson svarade att de gjort så för att sektionen har mer likvida medel än det sektionen tagit beslut på att vi ska ha.



Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla Fredrik Åkerbergs yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla Alexander Magnussons yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade budgetförslaget.

- §20 Proposition: Master of Science  
Carolina Sartorius presenterade propositionen.  
Filippa de Laval frågade om ändringen har gjorts i kårens stadgar.  
Carolina Sartorius svarade att det inte gjorts än men att det ska göras.  
Mötet gick till beslut.  
Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.
- §21 Motion: Omstrukturering av internationellt ansvar  
Daniel Lundell och Carl Nilsson Nyman presenterade motionen.  
Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.  
Filippa de Laval sade att som tidigare världsmästare så kan hon styrka att det är två väldigt olika ansvarsområden och att det är bra att visa det i reglementet.  
Fredrik Andersson och Sofia Mattsson kom in i lokalen.  
Mötet gick till beslut.  
Motionärerna jämkade sig med styrelsens ändringsyrkande.  
Mötet **beslöt** att rösta på alla att-satserna i klump.  
Mötet **beslöt** att bifalla klumpen.  
Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.  
Mötet **beslöt** att gå tillbaka till §14.
- §22 Motion: Nollning, ett internationellt perspektiv  
Carl Nilsson Nyman och Daniel Lundell presenterade motionen.  
Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.  
Daniel Lundell tyckte att styrelsens svar var bra men han var orolig att man inte följer policys tillräckligt i framtiden.  
Lars Gustafson frågade varför det ska rapporteras till styrelsen och inte till sektionstmötet.  
  
Daniel Lundell svarade att det är lättare att låta en mindre grupp så som styrelsen besluta över det då det kan vara mycket arbete att sätta sig in i.  
Kristoffer Leo menade att en ny stab har väldigt stora visioner



och det är väldigt svårt att bestämma en plan så tidigt då mycket kan gå fel.

Daniel Lundell svarade att han förstod problemet men att en policy främst är något man strävar efter.

Kristoffer Leo undrade om staben kommer få tidigare information om de internationella nollorna från kåren nästa år då de fick väldigt lite information i år.

Lars Gustafson svarade som internationell nollningsöverste att kåren också lider av samma problem från annat håll och att det är svårt att fixa.

Josefin Karlsson menade att policyn mest är till för att de internationella nollorna inte ska glömmas bort i planeringen och utförandet av arbetet. Hon upplyste att policyn ska skrivas väldigt generellt och öppet.

Rasmus Göransson frågade om motionärerna har pratat med kårens ansvariga för de internationella nollorna.

Daniel Svarade att de inte har det och att policyn därför skrivs väldigt generellt.

Rasmus Göransson undrade om man kan använda de internationella nollernas vinternollning som experiment för policyn.

Daniel Lundell svarade att det är för lite tid för att göra det.

Mötet gick till beslut.

Motionärerna jämkade sig med styrelsens ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att behandla att-satserna i klump.

Mötet **beslöt** att godkänna klumpen.

Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.

§23 Motion: En  
internationell  
mötesplats online

Jens Elofsson och Daniel Lundell presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Martin Gunnarsson frågade om stadgarna och reglementet ska översättas enligt motionen.

Daniel Lundell svarade att de inte ska det.

Martin Gunnarsson frågade om det är en rimlig mängd arbete.



Jens Elofsson svarade att han tyckte det.

Anna Lissborg föreslog att arbetet kan göras när hemsidan görs om då det pratats om det tidigare.

Niklas Karlsson upplyste att göra om hemsidan kommer ta en ofantlig mängd tidsenheter.

Lars Gustafson upplyste att hemsidans grund tog en hel sommar att skriva trots det att den var väldigt mycket mindre då.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen.

§24 Motion: Policy för  
internationalisering

Daniel Lundell presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Lars Gustafson frågade om "tillgängligt" betyder att man måste be för att få det på engelska.

David Larsson svarade att det betyder att styrelsen vill ha rätten att också skriva på svenska och inte endast engelska.

Peter Seimar undrade om det finns någon praktisk lösning på hur man ser till att en internationell student kan vara delaktig på mötet.

Josefin Karlsson svarade att det är styrelsens ansvar att lösa det så bra som möjligt.

Anna Lissborg menade att det är väldigt svårt att skriva alla protokoll på engelska då det gör det öppet för tolkningsfel. Hon trodde heller inte att de internationella studenterna är intresserade av att läsa protokollen.

Daniel Lundell tyckte att det är synd att så få läser protokoll men menade att det blir lättare att översätta beslutsprotokoll som t.ex. styrelsemötesprotokoll.

David Larsson menade att trots det att vi kan läsa och skriva på engelska så kan det vara svårt att formulera sig på samma sätt på engelska.

Alexander Magnusson frågade hur många internationella studenter det finns.

Daniel Lundell svarade att de är fler än 70%.

Alexander Magnusson undrade om det är en vettig mängd arbete att slänga på styrelsen och om det är aktuellt. Han frågade om de internationella studenterna ger sig in i möten och läser



protokoll.

Daniel Lundell svarade att han tycker att arbetsbördan är vet-tig och han trodde att sektionen kan få fler aktiva medlemmar om vi gör sektionsmöten mer tillgängliga för de internationella studenterna.

Johnny Hoang frågade om en svensk student kan kräva att alla pratar engelska för att höra alla prata bruten engelska.

Mötets konsensus var att detta var roligt.

Anna Lissborg menade att det är väldigt svårt att förbereda sig på engelska och svenska på ett möte när man ska presentera sig eller presentera en motion.

Lars Gustafson informerade att han hade internationella studen-ter på sektionssafarit där han erbjöd sig att översätta och förklara vad som sagts. Han tyckte att man ska få välja språk till det man känner sig bekväm i så att en kandidat till en post inte ska falla för att kandidaten är dålig på engelska då det inte står i postens krav.

Filippa de Laval yrkade på att ändra punkt sex i policyn från *"När en internationell student vill närvara på ett möte som hålls på svenska ska mötet hållas på engelska undantaget ett sektionsmöte. På ett sektionsmöte ska en internationell student kunna vara delaktig."*

till

*"När en internationell student vill närvara på ett möte som hålls på svenska med färre än 25 mötesdeltagare ska mötet hållas på engelska. På ett sektionsmöte ska en internationell student kunna vara delaktig."*

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla styrelsens första ändringsförslag.

Mötet **beslöt** att bifalla styrelsens styrelsens andra ändringsförslag.

Votering begärdes för den tredje att-satsen.

19 röster för.

20 röster emot.

Mötet **beslöt** att avslå den tredje att-satsen.

Daniel Lundell reserverade sig mot beslutet.

Mötet **beslöt** att bifalla styrelsens fjärde att-sats.

Alen Lulic yrkade på att ändra "25" till "21" i Filippa de Lavals yrkande då ett sektionsmöte kan hållas med minst 21 mötesdeltagare.





Filippa de Laval jämkade sig med Alens ändringsyrkande.

Styrelsen jämkade sig med Alens ändringsyrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla Alens yrkande.

Mötet **beslöt** att bifalla den framvaskande policyn.

§25 Motion: Dansy Platty David Larsson presenterade motionen då Carl Cristian Arlock inte var medverkande på mötet.

Alexander Magnusson frågade om plattorna tål vätska och annat som de kan utsättas för under t.ex. pubar eller liknande evenemang.

David Larsson svarade att de tål mer än de sektionen har använt under liknande evenemang.

Rasmus Göransson frågade vilka konsoler de är kompatibla med.

David Larsson svarade att de är kompatibla med de konsoler sektionen har.

David Larsson upplyste att de nya plattorna väger mycket mindre än de nuvarande.

Rasmus Göransson frågade om de går att sälja vidare om de inte används.

David Larsson svarade att det går men att det är svårt att säga till vilket pris.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen.

§26 Ny utmärkelse Rasmus Göransson presenterade motionen.

”Kedjelänken”

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Simon Rydebrink frågade vem som ska ansvara för detta.

Rasmus Göransson erbjöd sig själv som ansvarig.

Fabian Friberg tyckte att då vi inte har kedjor på chepsen i nuläget så är det konstigt att priset är en kedjelänk.

Rasmus Göransson menade att kedjelänken mest är tillfällig och att ett märke kan vara bättre i framtiden.

Mattias Eklund tyckte inte att chepsbränningen erfordrar en utmärkelse. Han menade att det var ungefär som att ge utmärkelse för att grilla korv.

Mötet gick till beslut.



- Mötet **beslöt** att avslå motionen.
- §27 Party party! Alexander Magnusson presenterade motionen.
- Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.
- Alexander Magnusson informerade att de inte endast har varit en utedischoansvarig från D-sektionen de senaste åren och han tyckte därför att det inte behöver stå att det ska vara två ansvariga utan att det kommer att ses som en rekommendation som det gjorts tidigare år.
- Daniel Lundell undrade om man istället kan behandla Utedischot som en projektgrupp så som Teknikfokus istället.
- Alexander Magnusson svarade att arbetet ser väldiga annorlunda ut jämfört med Teknikfokus. På Utedischot är det bättre att ha fler ansvariga som har en större helhetsbild än att försöka dela upp jobbet.
- Joel Klint föreslog att posten behandlas som Överphös-posten där sektionensmötet väljer en ansvarig och denne kan sedan välja andra ansvariga som hen kan jobba med.
- Mötet gick till beslut.
- Mötet **beslöt** att det inte ska stå antal under den första att-satsen.
- Mötet **beslöt** att lägga till att posten ska tillsättas under HTM2.
- Mötet **beslöt** att bifalla det framvaskade förslaget.
- Mötet ajournerades klockan 20.27.06.
- Mötet återupptogs klockan 21.28.23.
- §28 Motion: Mästare och Vice Mästare Daniel Lundell och Fredrik Åkerberg presenterade motionen.
- Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.
- Motionärerna jämkade sig med styrelsens första tre att-satser.
- Lars Gustafson informerade att han suttit vid som mest tre olika vice poster och att det är svårt att ha tid till dem.
- Lars Gustafson frågade om man måste gå av sin nuvarande post för att sen möjligtvis få en annan. Vad händer om man då inte får den andra posten frågade han.
- Josefin Karlsson svarade att det inte står så uttryckligen men hon förstod att det kan tolkas så.
- Daniel Lundell informerade att motionens syfte är bland annat att försöka få in nytt och färskt folk i sektionen genom att öppna



upp funktionärsposterna.

Carl Nilsson Nyman undrade varför motionären valt att lägga till det i stadgarna och inte i reglementet istället.

Daniel Lundell svarade att var oklart var ändringarna skulle ske men att motionärerna sedan kom fram till att det stod bäst i stadgarna.

Anna Lissborg föreslog att motionen skrivs om som en policy istället.

Robin Lindberg frågade om det var ett problem att funktionärer hade för många tunga poster.

Carolina Sartorius svarade att problemet uppstod bland annat under sektionssafarit då högt uppsatta funktionärer var tvungna att prioritera poster för att de flöt runt i flera mästeri.

Sara Lindgren tyckte att man istället kan ha fler som delar på arbetsbördan om det visar sig att en person själv inte klarar av det. Som att t.ex. ha mer än en vice mästare.

Mötet gick till beslut.

Mötet **beslöt** att återremittera motionen.

Mötet tyckte att motionens syfte var god och **beslöt** att sträva efter det tills det att motionären återkommer med en omskriven motion vid VTM 2015.

§29 Val enligt stadgar och reglemente

**Ordförande**

Carl Nilsson Nyman kandiderade till posten.

Valberedningens förslag Viktor Attoff presenterade sig och utfrågades.

Carl Nilsson Nyman presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Astri Magnussen till Rösträknare.

Mötet **beslöt** att välja Viktor Attoff till Ordförande.

**Skattmästare**

Ludvig Eriksson kandiderade till posten.

Valberedningens förslag Kasper Tall presenterade sig och utfrågades.

Ludvig Eriksson presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Kasper Tall till Skattmästare.

**Propagandamästare**



Valberedningens förslag Elise Eborn presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Elise Eborn till Propagandamästare.

#### **Sexmästare**

Valberedningen förslag var V.A.Kant.

Måns Ansgariusson och Björn Lindquist kandiderade till posten.

Måns Ansgariusson presenterade sig och utfrågades.

Björn Lindquist presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja V.A. Kant till Sexmästare.

Philip Holgersson reserverade sig mot beslutet med motivationen: *Jag reserverar mig det starkaste mot beslutet om sexmästare och hela valförfarandet.*

#### **Revisor**

Valberedningens förslag Filippa de Laval och Daniel Lundell presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Filippa de Laval och Daniel Lundell till Revisor.

Mötet ajournerades klockan 02.15, 2014-11-25.

Mötet återupptogs klockan 17.38, 2014-11-26.

#### **Övermarskalk**

Amelia Andersson nominerades till posten och godtog nomineringen, hon presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Amelia Andersson till Övermarskalk.

#### **Sångförman**

Simon Rydebrink och Kristoffer Linderman kandiderade tillsammans till posten.

Kandidaterna presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Simon Rydebrink och Kristoffer Linderman till Sångförmän

#### **Talman**

Daniel Lundell kandiderade till posten, han presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Daniel Lundell till Talman.



### Cafémästare

Valberedningens förslag Lisa Claesson presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Lisa Claesson till Cafémästare.

### Överphös

Valberedningens förslag var Sandra Olsson.

Nicolas Salas kandiderade till posten.

Sandra Olsson presenterade sig och utfrågades.

Nicolas Salas presenterade sig och utfrågades.

Mötet **beslöt** att välja Nicolas Salas till Överphös.

Mötet **beslöt** att ålägga styrelsen att välja de poster som inte behandlades.

§30 Övrigt

Inget togs upp.

§31 TFMA

Talman förklarade mötet avslutat klockan 22:36.42.

Mötessekreterare

Talman

Alen Lulic  
Propagandamästare tillika sekreterare

Lars Gustafson  
Talman

Justeras

Justeras

Fredrik Åkerberg

Mattias Eklund